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ELŐLAP 
Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 
9. számú  

 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült: 2015.augusztus 31-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
Jelen vannak:Schmidt Józsefné polgármester 
                        4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 
  Lovas József János, Ciuleac Martin,Debre Erzsébet, Kovács Béla Károly  
  képviselők 
  Árpásné Schlenk Judit jegyző 
  Kaszmán Jánosné pénzügyi feladatokat ellátó 
  Kliber Jánosné pénzügyes 
 
Napirend előtt: 
 
1./ Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Javasolt napirend: 
 
1./  2015. évi költségvetés átcsoportosítása 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
              

2./   Beszámoló a 2015. évi költségvetés I. féléves felhasználásáról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             

3./   Hitelfelvétel gépkocsi beszerzéssel kapcsolatban 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
              

4./   Települési önkormányzatok rendkívüli támogatásának benyújtása 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 

5./   Beiskolázási segélyek adásának megbeszélése 
 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

6./   Különfélék 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
7./   Hatósági ügy tárgyalása 

 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Hozott határozatok:   41/2015.(VIII.31.) – 51/2015.(VIII.31.) 
Hozott rendelet volt.   
Hozott rendelet száma:   7/2015.(IX.01.) önkormányzati rendelet a 2015. évi 
     költségvetés módosításáról  
Zárt ülés volt.  
Zárt ülésen hozott határozatok:  52/2015.(VIII.31.) – 54/2015.(VIII.31.) 
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Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

9. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2015.augusztus 31-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
Jelen vannak:Schmidt Józsefné polgármester 
  4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 
  Lovas József János, Ciuleac Martin, Debre Erzsébet, Kovács Béla Károly 
  képviselők 
  Árpásné Schlenk Judit jegyző 
  Kaszmán Jánosné pénzügyi feladatokat ellátó 
  Kliber Jánosné pénzügyes 

 
Schmidt Józsefné polgármester 17 óra 06 perckor megállapította, hogy az ülés határozatképes 
és azt megnyitotta, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalására.  

 
Napirend előtt: 
 
 Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Üdvözlöm körünkben Asztalos Csaba gyógyszerészt. 
 
Asztalos Csaba gyógyszerész: 
Szeretnénk továbbra is üzemeltetni a gyógyszertárat, viszont a kihasználtsággal komoly 
gondok vannak. A fiatalabbak nem használják ki a gyógyszertárat. Jelen helyzetben ez nekem 
veszteséges, és én jelen feltételek mellett a 2016-os évben nem üzemeltetem tovább a 
gyógyszertárat. 
Abban az esetben tudom vállalni, hogy 2016. december 31-ig üzemeltetem a gyógyszertárat, 
hogy az önkormányzat a veszteséget megtéríti (bizonyos keretek között). 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Kérem a testület tagjait, hogy mondjanak véleményt az ügyről. Ez havi 60 e forintot jelent az 
önkormányzatnak, illetve javaslom egy újabb tájékoztatólevél kiküldését a lakosságnak. 
 
A jelenlévők ezután hosszasan beszéltek a lehetőségekről. 
A képviselő testület ezután a gyógyszer támogatásával kapcsolatban 4 igen, 1 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 
41/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy a gyógyszertár 
üzemelését hogyan lehetne támogatni az önkormányzat részéről. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon, és a testületnek számoljon be. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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 Asztalos Csaba gyógyszerész 17 óra 42 perckor távozott. 
 
1./ 2015. évi költségvetés átcsoportosítása 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Kaszmán Jánosné pénzügyi feladatokat ellátó: 
Az év elején a testület elfogadta a 2015 évi költségvetést, melynek összege 113.527.000 Ft. Ez 
évközben módosításra került a tényszámok alapján.  A teljesítési arányaink jók, mind 
bevételnél, mind a kiadási költségeknél. 
A főbb bevételeink, az ipari terület kapcsán László Attila vett tőlünk egy földet (aminek 
megfelelő területet mi is vettünk tőle, ez mind a kiadási mind a bevételi oldalon megjelenik), a 
lakópark közműfejlesztéseire a lakók által befizetett összeg, illetve az Arany János utcai 
lakosok által az útfelújításra, hidakra befizetett összeg. 
Az előterjesztésen külön-külön látható az önkormányzat, a közös hivatal, és az óvoda 
kiadásai. 
 
A testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadta a 
rendelettervezetet, és ezzel egyidejűleg megalkották a 7/2015.(IX.01.) a 2015. évi 
költségvetés módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
2./   Beszámoló a 2015. évi költségvetés I. féléves felhasználásáról 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 

 
A napirend keretében a polgármester beszámolt a féléves teljesítésről, elmondta, hogy az 
Arany János utca lakói 2.843 e forintot fizettek be az önkormányzathoz, elmondta továbbá azt 
is, hogy június 30-án körülbelül 5 millió összegű kifizetetlen számlája van az 
önkormányzatnak. 
 
A polgármester válaszolt a napirend keretében feltett kérdésekre. 

 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozta: 
 

42/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete az Önkormányzat, a 
Közös Önkormányzati Hivatal, a Napköziotthonos Óvoda I. félévi 
gazdálkodásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
A testület felkéri a polgármestert, a jegyzőt, és az intézményvezetőket, hogy a 
2015. évi költségvetés végrehajtásáról gondoskodjanak, és szükség esetén 
átcsoportosításra tegyenek javaslatot. 
Határidő: 2016. február 28. 
Felelős: polgármester, jegyző és intézményvezetők 
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3./   Hitelfelvétel gépkocsi beszerzéssel kapcsolatban 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 

Schmidt Józsefné polgármester: 
Mint a legutóbbi ülésen említettem a falubusz pályázatunk nyert, szeptember végén át is 
vehetjük. Ez azzal jár, hogy hitelt kell felvennünk a busz kifizetéséhez. Több bank ajánlatát 
átnézve döntöttünk, hogy melyik kölcsön feltételei a legmegfelelőbbek az önkormányzatnak. 
A hitel kezelési költsége az előzetes tájékoztatás alapján kb. 300 e forint. 
A buszra továbbá fizetni kell majd a téli gumikat, az esetleges szervizet, az üzemanyagot, 
biztosításokat, tehát maga az üzemeltetési költség sem kevés. 
Lehet, hogy jobb lenne, ha visszamondanánk a buszt, viszont az előleget már nem kapnánk 
vissza. 
 
A jelenlévők ezután hosszasan beszélgettek a lehetőségekről. 
 
A képviselő-testület a kölcsönnel kapcsolatban ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 
0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozta: 

 
 

43/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 7.990.000 
Ft összegű éven belüli lejáratú hitelt kíván igénybe venni az MVH 
támogatás megelőlegezésére.  A hitel a „vidéki gazdaság és a lakosság 
számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től igénybe vehető 
jogcímén” keretén belül igényelhető MVH támogatás megelőlegezéséhez 
szükséges.  
A kért hitel lejárata legkésőbb 2015.12.31. 
A hitel és járulékai visszafizetésének biztosítékául az önkormányzat a 
költségvetésében rögzített, a 2011. évi CXVIV. törvény (Stabilitási tv.) 45.§ 
(1) bekezdés a) pontja felhatalmazása alapján kiadott jogszabályban 
meghatározottak szerinti saját bevételeit, valamint a projektre biztosított 
utófinanszírozási támogatás összegét ajánlja fel.  
Az önkormányzat képviselő-testülete nyilatkozik, hogy az önkormányzat 
megfelel a 2011. évi CXVIV. törvény (Stabilitási tv.)10 § (5)  bekezdésében 
foglaltaknak, miszerint az önkormányzat hitel felvételéből adódó tárgyévi 
összes fizetési kötelezettsége az adósságot keletkeztető ügylet futamidejének 
végéig nem haladhatja meg az önkormányzat adott évi saját bevételeinek 
50%-át. 
Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a kért hitel 
adósságszolgálatát a költségvetési előirányzat módosítása során betervezi és 
jóváhagyja. 
Az önkormányzat képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert és a 
pénzügyi ellenjegyzőt, hogy a kölcsönszerződést aláírja. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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4./ Települési önkormányzatok rendkívüli támogatásának benyújtása 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
A napirend keretében a pénzügyesek elmondták, hogy milyen kifizetetlen számlákat vettek 
bele a rendkívüli települési támogatás kérelembe. Az ismertetett adatok alapján kérték a 
képviselő-testületet a szükséges határozat meghozatalára. 
 
A polgármester és a képviselők ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozták: 

 
44/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete Magyarország 
2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi C. törvény 3. melléklet 
I.7. pont és a III.4. pont szerinti települési önkormányzatok rendkívüli 
támogatására 4.588.447 Ft összegű pályázati támogatási igényt kíván 
benyújtani.  
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az igénylés benyújtásáról 
gondoskodjon.  
Határidő: szeptember 30. 
Felelős: polgármester 

 
5./ Beiskolázási segélyek adásának megbeszélése 

 Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A szociális keretünk lehetővé teszi, hogy gyermekek részére beiskolázási segélyt adjunk. Ez 
vonatkozhat a középiskolásokra, és általános iskolásokra is. A juttatás összegét, és feltételeit a 
képviselő-testületnek kell megállapítania.  
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Én azt javaslom, hogy csak a helyi általános iskolásaink részére történjen beiskolázási segély 
adása. Az igazgató azzal a kéréssel fordult az önkormányzathoz, hogy támogassuk a 
gyermekek úszásoktatását. Javaslom, hogy a képviselő-testület hozzon olyan határozatot, 
hogy azoknak a gyermekeknek, akik az úszásoktatásban részt vesznek, adjunk 10 e forint 
összegű rendkívüli települési támogatást. 
 
A polgármester javaslatával a képviselők egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértettek, és az alábbi határozat született: 
 

45/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Wilhelm Hauff 
Általános Iskolában tanuló azon diákok részére, akik az úszásoktatásban 
részt vesznek 10.000 Ft összegű rendkívüli települési támogatást állapít 
meg. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy – az iskola által közölt adatok 
alapján – a támogatásról hozzon határozatot, és az összeg kifizetéséről 
intézkedjen. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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6./ Különfélék 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
   Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az iskola igazgatója kérelemmel fordult az önkormányzathoz, melyben azt kérte, hogy az 
önkormányzat biztosítson 50 e forintot honlap létrehozása céljából. 
 
A képviselők ezután, arról beszélgettek, hogy a pedagógusok próbálják saját maguk 
elkészíteni a honlapot. Az önkormányzatnak nincs arra pénze, hogy ezt támogassa. 
 
A polgármester és a képviselők ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozták: 
 

46/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem tudja 
támogatásban részesíteni az iskola honlapjának létrehozását. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot az intézményvezetővel 
közölje. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Önkormányzatunk minden évben csatlakozik a Bursa Hungarica Ösztöndíjprogramhoz, 
javaslom, hogy ezt idén is tegyük meg. 
 
A jegyző ezután ismertette a pályázati feltételeket, és kérte a képviselőket, hogy hozzák meg a 
szükséges határozatot. 
A képviselő-testület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozták: 
 

47/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye község Önkormányzatának képviselőtestülete 2016. évre is 
csatlakozni kíván a Bursa Hungarica elnevezésű felsőoktatási ösztöndíj 
pályázathoz. 
Rászorulónak és támogatásra érdemesnek az a hallgató minősül, aki az 
egyéb feltételek mellett megfelel annak, hogy a családjában az egy főre eső 
nettó jövedelem havonta nem haladja meg a 85.000 Ft-ot. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a pályázat kiírásáról gondoskodjon, és a 
beérkezett pályázatokat elbírálás végett terjessze a testület elé a megfelelő 
határidőben. 
Határidő: pályázatban foglaltak szerint 
Felelős: jegyző 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A Zrínyi utca szélesítésére és vízrendezésére Start pályázat volt benyújtva, az azonban nem 
fedezte a felmerülő költségeket. A munkálatok során felmerült aszfaltozási költség, sóder, 
cement költség, szegélykő költsége, valamint a Faluszövetkezet kőművesének munkadíja, 
továbbá gépi munka költség. Az összes költség kb. 2 millió forint lesz, amelyből 320 e ft 
anyagköltséget a start mintaprogram keretében lehet számolni. A többit tartalékból kell 
hozzátenni, hogy a feladatot meg tudjuk valósítani. 
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A polgármester ezután, ismertette a képviselőkkel, hogy milyen munkák elvégzését tartja 
indokoltnak a Zrínyi utcában. 
A képviselők ezután a költségek viselésével kapcsolatban egyhangúan (5 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák. 
 

48/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Zrínyi utca 
vízelvezetési és szélesítési munkálataival kapcsolatban engedélyezi, hogy a 
tartalék keretből a munkák elvégzéséhez szükséges 1.680 e Forint 
felhasználásra kerüljön. 
A testület felhatalmazza a polgármestert a munkák elvégzésére, kéri, hogy a 
konkrét összegről a testületnek számoljon be, és a költségvetés 
átcsoportosítására tegyen javaslatot.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az előző ülésen szó volt arról, hogy az óvodában a felülvizsgálat során megállapították, hogy 
a gázkéménnyel problémák vannak, szénmonoxid érzékelőt kell beszerelni, a kéményt át kell 
alakítani, valamint a szükséges felülvizsgálatot el kell végezni, hogy az előírásoknak 
megfelelően lehessen üzemeltetni a gáz fűtőberendezést. Az óvodavezető intézi a 
munkálatokat, tájékoztatása szerint ennek várható költsége 400 e forint, amely nem szerepel 
az eredeti költségvetésben. Kérem a képviselő-testületet, engedélyezze a munkák elvégzését, 
és a felmerülő költségek kifizetését a tartalék keret terhére.  
 
A képviselők ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozzák. 
 

49/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi az 
óvodában a gázfűtéssel kapcsolatban felmerült munkák (szén-
monoxidérzékelő felszerelése, kéménnyel kapcsolatos munkák, 
felülvizsgálat stb.) elvégzését, melynek költsége előreláthatóan 400 e forint. 
A felmerülő többletkiadásokat az önkormányzat tartalékkeretből kívánja 
fedezni. 
A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy a munkák elvégzéséről 
gondoskodjon.  
Felhatalmazza a polgármestert, hogy az átcsoportosításról gondoskodjon. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Mint a régebbi ülésen szó volt már róla családom egy szobrot ajánlott fel amely, a templom 
melletti területen kerülne elhelyezésre. Ahhoz, hogy a szobrot ne rongálják és mindig jól 
látható legyen, kell oda elhelyezni egy kandelábert, amely 150 e forintba kerül. Ezen kívül 
növényeket is kell ültetni, hogy a környezet szép legyen, és térelválasztót elhelyezni a szobor 
köré, valamint fűmaggal bevetni a területet. Ennek költsége kb. 400 e forint. A szállítást nem 
kell az önkormányzatnak fizetnie, a talapzat megvalósításának költségét szintén én fizettem. 
Kérem a testületet, engedélyezze a munkák elvégzését, és a iparűzési adó többletbevételből 
történő átcsoportosítást. A szobor és környezete, ahol padokat helyeztünk el, és növényeket 
ültettünk kb. 780 m2.  
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Megállapodást kellene kötnünk az egyházközséggel arra vonatkozóan, hogy ezt a területet az 
egyház ingyenesen a használatunkba adja, ennek fejében mi gondozzuk a közmunkásokkal a 
területet. 
A képviselők ezután megbeszélték a részleteket és egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozták. 

 
50/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete  
A) felhatalmazza a polgármestert, hogy megállapodást kössön Győry Csaba 
plébánossal és a Berkenyei Egyházközség vezetőjével a templom melletti 72 
hrsz.-ú területből 780 m2 használatára. A területet az önkormányzat szobor 
elhelyezésére, és park kialakítására kívánja használni. 
B) engedélyezi a szobor felállításával és környezetének rendezésével 
kapcsolatban a felmerülő kb. 400 e Ft kifizetését az iparűzési adó 
többletbevételből. 
A testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon, arról a testületnek számoljon be, és az átcsoportosításról 
intézkedjen. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Megkeresett egy Stefa-Pack Zrt. nevű vállalkozás, aki csomagolástechnikával foglalkozik, és 
ő a kialakuló félben lévő 3,84 ha ipari területünket egyben meg kívánja vásárolni. Ezzel 
kapcsolatban több probléma is van. Az egyik, hogy a területet még nem lehet eladni, mert az 
önkormányzat pályázni kíván arra, hogy ott közművesítést végezzen. Az eladás egyébként is 
csak akkor lehetséges, ha a terület ki van vonva művelés alól, ennek költsége pedig több mint 
6 millió forint, amelyet ki kell fizetni. Ismertettem veletek azt is, hogy más jelentkezők is 
vannak már a területre, és akkor ők így hoppon maradnának. 
 
A jelenlévők ezután hosszasan beszélgettek arról, hogy, hogy lehetne megoldani a dolgot úgy, 
hogy az mindenki számára kedvező legyen. Szóba került, hogy a földterületek 
megvásárlásához mindenféleképp pénzre van szükség, és arról is szó esett, hogy a 
tulajdonosokkal esetleg meg lehetne állapodni abban, hogy halasztott fizetés történjen.  
Abban foglaltak végül is állást, hogy a területet jelenleg jogi okok, és pályázat meghiúsulása 
miatt sem lehet eladni a Stefa-Pack Zrt.-nek. 
 
Ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozat született. 
 

51/2015.(VIII.31.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem tudja 
támogatni a Stefa-Pack Zrt. vételi szándékát az alábbiak miatt. 
- A terület más célú hasznosítása még nem történt meg, így jelenleg nem 
értékesíthető. 
- A területre a Stefa-Pack Zrt. vételi szándékát megelőzően már több 
vállalkozás területi igényét nyújtotta be. 
- A terület eladása nagy valószínűséggel meghiúsítaná az önkormányzat 
azon szándékát, hogy az ipari terület közművesítésére támogatást kapjon. 
A testület felhatalmazza a polgármestert, a döntést a kérelmezővel közölje. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Schmidt Józsefné polgármester: 
Az Arany János utca aszfaltozásának költsége előzetes árajánlat alapján 14 millió forint + áfa. 
Ezt elég soknak tartom, jelenleg még az OTYS Úttechnika Kft.-vel tárgyalok, akik jelentősen 
kevesebbért elvégeznék a munkát. Holnap fognak kijönni, megnézni az utcát. 
A szeptemberi iparűzési adó bevételekből kb. 5 millió forint bevételünk lesz. Ebből az út 
aszfaltozásának felét ki tudnánk fizetni. 
Arra gondoltam, hogy 2016-ban felszólítanánk a lakosságot, hogy az adókat egyszerre 
fizessék be március 31-ig, így a teljes aszfaltozást ki tudnánk fizetni 2016. április 30-ig. 
German József felajánlotta, hogy ha az utcával kapcsolatban pénzügyi nehézségeink lennének, 
szívesen ad támogatást, ami segítségével egy összegben ki tudnánk fizetni mindent. 
 
A polgármester ismertette, hogy a vasúti épületek állagmegóvására a költségvetésben szereplő 
pénzösszeg ráfordításra került, még sok mindent meg kellene oldani, de nincsenek további 
források erre a célra. 
Az Emberi Erőforrások Minisztériuma tájékoztatott, hogy 2015. szeptember 1-től az 
önkormányzat nem lehet tovább az iskola működtetője, így a működtetés is átkerül a KLIK-
hez. 
 
A testület ezután hatósági ügy megtárgyalásával zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
 
Napirend után 
 
Kovács Béla Károly képviselő: 
Az arany János utcai lakóknak a problémájuk, hogy nem szeretnének rózsákat ültetni az 
újonnan elkészült út mellé. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Véleményem szerint pedig a rózsa szép lenne oda, és az egész utca látványát feldobná. Meg 
kell beszélni akkor, hogy mi kerüljön oda, de sajnálom, ha nem rózsát akarnak. 
 
 
 

Kmf. 
 
  Schmidt Józsefné    Árpásné Schlenk Judit  
       polgármester     jegyző 


